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1. Keski-Pohjanmaan koulutusyhtymän hallituksen 12.5.2022 
pöytäkirja. 
 

2. Keski-Pohjanmaan maakuntavaltuuston 23.5.2022 pöytäkirja. 
 

3. Kokkolan ympäristöterveyslautakunnan 25.5.2022 pöytäkirja. 
 

4. Keski-Pohjanmaan sosiaali- ja terveyspalvelukuntayhtymän 
hallituksen 30.5.2022 ja valtuuston 30.5.2022 pöytäkirjat. 

 
5. Johtoryhmän 24.5. ja 30.5.2022 muistiot. 

 
 

Päätös  
6.Erkki Huuki toi terveiset maakuntahallituksen kokouksesta. Keski-
Pohjanmaan liitto on perustanut useita uusia virkoja, jotka julistetaan 
haettavaksi ja täytetään alkusyksyn aikana 
 
7. Timo Pajala kertoi Ainali-Mutkalampi -tien saneeraus- ja 
rahoitussuunnitelmasta. Neuvotteluja on käyty yhdessä Ely-
keskuksen, Neonin sekä Kalajoen ja Kannuksen kaupungin 
edustajien kesken. 
 
8. Kaupunginhallitus kävi omistajaohjauskeskustelua liittyen 
Korpelan Voiman kuntayhtymään: 
- Kannuksen kaupunki laatii kirjallisen omistajaohjauslausunnon, 
jonka Kannuksen kaupungin yhtymävaltuustoedustajat esittävät 
seuraavassa Korpelan Voiman yhtymävaltuuston kokouksessa. 
Lausunnossa tullaan ottamaan kantaa muun muassa kuntayhtymän 
kuntalain mukaiseen toimintaan, luottamushenkilöiden tiedonsaantiin 
sekä avoimeen tiedottamiseen 
- Korpelan Voiman kuntayhtymän tulee varmistaa seuraavan 
yhtymävaltuuston kokouksen kuntalain mukaisuus niin 
koollekutsumisen, esityslistan ja oheismateriaalien, kokouksen kulun 
sekä pöytäkirjan ja sen nähtäville asettamisen osalta. Tarvittaessa 
apuna tulee käyttää esimerkiksi Kuntaliiton lakimiesten 
asiantuntemusta. 
 
9. Vanhus- ja vammaisneuvoston muistiot tuodaan jatkossa 
kaupunginhallitukselle tiedoksi tietoon saatettavissa asioissa 
 
10. Sirkka Juusela-Pekkarinen kertoi vanhus- ja vammaisneuvoston 
suorittamasta esteettömyyskävelystä ja sen tuloksista. 
 
11. Eero Hanni kertoi maakuntajuhlien 13. – 14.8.2022 
järjestelytilanteesta. 
 
12. Sofian lavan katsomon katos on saanut rakennusluvan ja 



rakennustyöt alkavat pikapuoliin. 
 
Kaupunginhallitus päätti yksimielisesti merkitä edellä mainitut asiat 
tietoonsaatetuiksi. 


